
 

 

2020 var præget af corona og bestyrelsen fik ikke sat de store aktiviteter i gang. Vi har dog fået 

repareret gyngestativ i den østlige ende,  rettet fliser og fået etableret et nyt elskab med måler. Det 

sidste var et krav fra radius (elselskab). 

 

Vi planlægger at indkalde til generalforsamling når det bliver en mulighed igen. 

Bestyrelsen har drøftet muligheden for at etablere flere p pladser på vores område. Efter vores 

drøftelser er vi nået frem til to alternativer, som vi vil indhente tilbud på. Begge alternativer vil give 

flere pladser i den vestlige del, hvor vi vurderer at vi har de bedste muligheder/plads. 

 

1. alternativ går ud på at forlænge “på langs” p pladserne mod græsplænen. Dette vil give 4 nye 

pladser. 

 

2. alternativ går ud på at ændre de førnævnte “på langs” p pladser til skrå p pladser. Dette vil give op 

til 20 pladser, eller ca. 10 flere end de nuværende. Sidste forslag vil yderligere betyde at vi “tager” en 

del af græsarealet og sansynligvis bliver nødt til at nedlægge hækken mod græsplænen. 

 

 

 

 

 


